
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 11/2016 
z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu  

 
Miesto konania:  zasadačka Audiovizuálneho fondu 

Dátum a čas konania:  20. decembra 2016 o 14.00 hod   

 

Prítomní: Mgr. art. M. Luther; Ing. R. Ťavoda; Mgr. I. Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; 
Mgr. Ľ. Feglová; Mgr. M. Gajdošíková; PhDr. J. Heriban; JUDr. A. Škreko, PhD. 
a prof. PhDr. M. Šmatlák, riaditeľ 

 

Ospravedlnení: zo začiatku rokovania Ľ. Čechovič a M. Gajdošíková, z celého rokovania S. Párnický. 

 

Na úvod predseda rady privítal prítomných na 11. zasadnutí v roku 2016 a za overovateľa zápisu 
navrhol  člena rady A. Škreka. 

1. Hlasovanie:  
ZA: 6 (M. Luther; R. Ťavoda; I. Brachtl; Ľ. Feglová; J. Heriban; A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Ľ. Čechovič a 
M. Gajdošíková ešte neboli prítomní. Rada AVF návrh schválila. 

 
Návrh programu: 

1. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 10 ods. 12 VP AVF č. 2/2009 Štatút 

Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu 

podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné 

rokovanie) 

1.1.  Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 5/2016 v podprograme 1.1 

1.2.  Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 5/2016 v podprograme 1.2 

1.3.  Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 5/2016 v podprograme 1.3 

1.4.  Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 3/2016 v podprograme 2.1 

2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

2.1.  Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu a predbežná informácia o výsledku 

hospodárenia Audiovizuálneho fondu za rok 2016 

2.2.  Žiadosť o zmenu vecných výstupov k projektu „Špina“ prijímateľa „BFILM, s.r.o.“ 

2.3.  Kontrola plnenia úloh a uznesení 

3. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

4. Návrh výziev Audiovizuálneho fondu č. 2 až 5/2017 

5. Rôzne 

2. Hlasovanie:  

ZA: 6 (M. Luther; R. Ťavoda; I. Brachtl; Ľ. Feglová; J. Heriban; A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Ľ. Čechovič a 

M. Gajdošíková ešte neboli prítomní. Rada AVF návrh schválila. 
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1. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 10 ODS. 12 VP AVF Č. 

2/2009 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

1.1. Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 5/2016 v podprograme 1.1 

Predseda komisie Peter Svarinský stručne informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí vo 
výzve č. 5/2016 druhá uzávierka. Komisia posudzovala v tomto termíne 25 žiadostí o dotáciu, 
z ktorých odporučila podporiť 9 žiadostí v celkovej sume 91.000,- eur. Ďalej posudzovala 19 žiadostí 
o štipendium, z ktorých odporučila podporiť 6 žiadostí v celkovej sume 10.500,- eur. K odporúčaným 
žiadostiam riaditeľ v zmysle zákona prijal rozhodnutia, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 

V priebehu rokovania o tomto bode prišiel L. Čechovič. 
 

1.2. Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 5/2016 v podprograme 1.2 

Predseda komisie Leo Štefankovič informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí vo výzve 
č. 5/2016 druhá uzávierka. Komisia posudzovala v tomto termíne 13 žiadostí o dotáciu, z ktorých 
odporučila podporiť 6 žiadostí v celkovej sume 53.000,- eur. Ďalej posudzovala 7 žiadostí 
o štipendium, z ktorých odporučila podporiť 2 žiadosti v celkovej sume 4.150,- eur. K odporúčaným 
žiadostiam riaditeľ v zmysle zákona prijal rozhodnutia, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 
Na záver predseda odbornej komisie tlmočil návrh odbornej komisie, aby komisia pri druhom kole 
prezentácií, ktorého predmetom je rokovanie o základných podmienkach poskytnutia finančných 
prostriedkov, poznala rámcovú sumu určenú na podporu v príslušnom podprograme. Riaditeľ v tejto 
súvislosti uviedol, že rámcová suma finančných prostriedkov predbežne určených na podporu 
projektov predložených na základe každej jednotlivej výzvy je uvedená v samotnej výzve a jej 
prerozdelenie na jednotlivé podprogramy sa spravidla prepočítava podľa percentuálneho pomeru 
tak, ako je to uvedené v štruktúre podpornej činnosti na príslušný rok. Požiadavka na záväzný rozpis 
tejto sumy pre jednotlivé komisie je z ich hľadiska zrozumiteľná, no na druhej strane by takýto rozpis 
neumožňoval operatívne hľadanie riešení v nadväznosti na výsledky hodnotenia žiadostí jednotlivými 
komisiami. Predseda rady v tejto súvislosti uviedol, že základným predmetom činnosti odborných 
komisií je hodnotiť jednotlivé žiadosti a tým žiadostiam, ktoré splnia kritériá na pridelenie podpory, 
následne navrhnúť sumu najmä z toho hľadiska, aby táto suma umožňovala zmysluplnú realizáciu 
každého podporeného projektu. Zároveň predseda rady uviedol, že činnosť odborných komisií 
a možnosti jej skvalitnenia budú jednou z hlavných tém rokovaní rady v nasledujúcom roku. 
 

1.3. Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 5/2016 v podprograme 1.3 

V mene predsedníčky komisie Bronislavy Brtáňovej, ktorá sa ospravedlnila, predniesol stručnú 
informáciu riaditeľ fondu. Komisia vo výzve č. 5/2016 druhý termín posudzovala 8 žiadostí o dotáciu, 
z ktorých odporučila podporiť 7 žiadostí v celkovej sume 58.000,- eur. K dvom žiadostiam riaditeľ 
neprijal rozhodnutie, nakoľko vysoký rozdiel medzi požadovanou a odporúčanou sumou (87% a 90%) 
by neumožňoval žiadateľovi účelné a efektívne zabezpečenie realizácie projektu, ani odovzdanie 
komisiou navrhovaných vecných výstupov. Vzhľadom na objem disponibilných prostriedkov 52.000,- 
eur, riaditeľ pri projekte s najnižším bodovým hodnotením, prijal rozhodnutie na sumu o 1.000,- eur 
nižšiu, ako bola suma odporúčaná komisiou. Ďalej komisia posudzovala 1 žiadosť o štipendium, ktorú 
odporučila podporiť sumou  2.500,- eur. Prijaté rozhodnutia sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 

V priebehu rokovania o tomto bode prišla M. Gajdošíková. 
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1.4.  Informácia o žiadostiach predložených na základe výzvy č. 3/2016 v podprograme 2.1 

V mene predsedníčky komisie Kateřiny Javorskej, ktorá sa ospravedlnila, predniesol informáciu 
riaditeľ fondu. Komisia vo výzve č. 3/2016 tretí termín posudzovala 45 žiadostí o dotáciu, z ktorých 
odporučila podporiť 43 žiadostí v celkovej sume 203.500,- eur. K odporúčaným žiadostiam riaditeľ 
v zmysle zákona prijal rozhodnutia, ktoré sú zverejnené na webovom sídle fondu. 
 
K uvedeným výsledkom jednotlivých odborných komisií riaditeľ zároveň uviedol sumárnu informáciu 
o tom, že celková suma podporených žiadostí v roku 2016 zodpovedá sume určenej na podpornú 
činnosť v tomto roku. 
 

UZNESENIE č. 75/2016 z 20. 12. 2016 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odborných komisií 1.1, 1.2, 1.3, a 2.1 o návrhu 
sumy finančných prostriedkov na podporu žiadostí vo výzvach č. 3 a 5/2016, protokoly č. HF 2016/5 
1.1.1 dotácia 2. kolo, HF 2016/5 1.1.1 štipendium 2. Kolo; DF 2016/5 1.2.1 dotácia 2. kolo, DF 
2016/5 1.2.1 štipendium 2. kolo; AF 2016/5 1.3.1 dotácia 2. kolo, AF 2016/5 1.3.1 štipendium 2. 
kolo a Dist/c-3/2016/P2 predložené podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku 
odborných komisií AVF, v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 
516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v znení predloženom na rokovanie rady. 

3. Hlasovanie:  

ZA: 8 (M. Luther; R. Ťavoda; I. Brachtl; Ľ. Čechovič; Ľ. Feglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko); PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 
 

 

2. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

2.1.  Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu a predbežná informácia o výsledku 

hospodárenia Audiovizuálneho fondu za rok 2016 

Vzhľadom na to, že 31. 12. 2016 končí platnosť schémy štátnej pomoci poskytovanej prostredníctvom 
Audiovizuálneho fondu schválenej pod číslom SA.32836, činnosť kancelárie fondu sa sústredila najmä 
na administratívny proces súvisiaci s uzatváraním zmlúv podporených žiadostí. V krátkom čase sa 
kancelárii v súčinnosti so žiadateľmi podarilo administratívne spracovať všetky zmluvy k žiadostiam 
podporeným v roku 2016 podľa uvedenej schémy štátnej pomoci, s výnimkou tých zmlúv, kde na 
strane žiadateľov dôjde k časovému posunu realizácie podporeného projektu alebo k predloženiu 
nového návrhu zmluvy. 
 
Riaditeľ ďalej informoval členov rady o tom, že Audiovizuálny fond v tomto roku vyplatil viac 
záväzkov z predchádzajúcich období, a preto prvýkrát z účtovného hľadiska bude ročný výsledok 
plnenia rozpočtu fondu v mínuse približne v sume 350 tisíc eur. Z hľadiska cash flow si fond naďalej 
zachováva na účtoch priemerný zostatok približne 2,7 mil. eur a všetky účtovné záväzky fondu 
vyplývajúce z uzavretých zmlúv sú priebežne kryté finančnými prostriedkami na účtoch fondu.  
 

2.2.  Žiadosť o zmenu vecných výstupov k projektu „Špina“ prijímateľa „BFILM, s.r.o.“ 

Prítomní členovia rady sa oboznámili aj s doplneným - obšírnejším vysvetlením žiadosti, ktoré im bolo 
doručené dodatočne pred rokovaním. Riaditeľ v tejto súvislosti pripomenul, že už na 
predchádzajúcom zasadnutí rady predseda odbornej komisie pre podprogram 1.1 informoval členov 
rady o tom, že komisia neodporučila podporiť projekt: „Špina“ spoločnosti Bfilm, s.r.o., nakoľko 
žiadateľ už mal odovzdať hotové dielo za predchádzajúcu dotáciu.  V rozprave členovia rady dospeli 
k záveru, že žiadateľ pri uzatváraní zmluvy v prílohe 2 uviedol informáciu, podľa ktorej má 
zabezpečené všetky prostriedky potrebné na realizáciu projektu s pôvodnými vecnými výstupmi (t. j. 
hotové audiovizuálne dielo), a preto je predmetná žiadosť o zmenu vecných výstupov nedôvodná.   
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Návrh uznesenia:  
Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť č. 944/16 doručenú dňa 1.12.2016 o zmenu vecných 
výstupov k projektu „Špina“ prijímateľa „BFILM, s.r.o.“. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby 
zmenu účelu realizoval formou písomného dodatku k zmluve č. AVF 741/2015-7/1.1.2 o poskytnutí 
finančných prostriedkov z fondu. 
4. Hlasovanie:  

ZA: 0; PROTI: 8 (M. Luther; R. Ťavoda; I. Brachtl; Ľ. Čechovič; Ľ. Feglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko); 
ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh neschválila. 
 

2.3.  Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo uznesenia: dátum poznámka: vyhodnotenie: zodpovedný: 

69/2016 29.11.2016 informácia  o z rokovania OK  nevyhodnocuje sa  

70/2016 29.11.2016 
určenie lehoty na odstránenie 
nedostatkov vyúčtovania 

splnené   

71/2016 29.11.2016 informácia  o činnosti AVF nevyhodnocuje sa  

72/2016 29.11.2016 informácia  o činnosti DK AVF nevyhodnocuje sa  

73/2016 29.11.2016 podanie na OS Trenčín splnené predseda rady 

74/2016 29.11.2016 
doplnenie druhého termínu uzávierky na 
vývoj kinematografických diel 

splnené riaditeľ 

  Úloha č. 2016/10.01 rada vzala na vedomie návrh obsahového zámeru podmienok pre uplatnenie podielu 
Audiovizuálneho fondu na príjmoch z obchodného zhodnotenia podporeného projektu podľa § 18 ods. 4 zákona 
č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v znení prerokovanom na rokovaní rady a poverila pracovnú 
skupinu v zložení: M. Luther, R. Ťavoda, I. Brachtl, Ľ. Čechovič, Ľ. Feglová a M. Šmatlák, aby prerokovala 
obsahový zámer s odbornou verejnosťou (úloha  č. 2016/10.01). 
vyhodnotenie: plní sa 
 

UZNESENIE č. 76/2016 z 20. 12. 2016  

Rada Audiovizuálneho fondu berie na vedomie informáciu o činnosti Audiovizuálneho fondu 
v období od 29. 11. 2016  do 20. 12. 2016  vrátane kontroly plnenia úloh a uznesení. 

5. Hlasovanie:  

ZA: 8 (M. Luther; R. Ťavoda; I. Brachtl; Ľ. Čechovič; Ľ. Feglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko); PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 
 

3. INFORMÁCIA O ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 

Riaditeľ ospravedlnil predsedníčku dozornej komisie fondu a stručne informoval o záveroch 
10. zasadnutia dozornej komisie fondu, ktoré sa uskutočnilo 7.12.2016: 

 dozorná komisia ukončila kontrolu použitia a vyúčtovania finančných prostriedkov fondu 
poskytnutých prijímateľovi PubRes s.r.o. na realizáciu projektu „Najhorší zločin vo Wilsonove“ 
bez kontrolných zistení; 

 dozorná komisia žrebovaním určila členov odborných komisií vo výzve 1/2017; 

 dozorná komisia určila nový termín výkonu kontroly v sídle prispievateľa UPC BROADBAND 
SLOVAKIA s.r.o., ktorú následne aj uskutočnila dňa 15.12.2016.  

 
UZNESENIE č. 77/2016 z 20. 12. 2016  

Rada Audiovizuálneho fondu berie na vedomie informáciu o činnosti Dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu v období od 29. 11. 2016  do 20. 12. 2016. 

6. Hlasovanie:  
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ZA: 8 (M. Luther; R. Ťavoda; I. Brachtl; Ľ. Čechovič; Ľ. Feglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko); PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 

 
4. NÁVRH VÝZIEV AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU Č. 2 AŽ 5/2017 

Vzhľadom na to, že k písomne predloženým návrhom nemal nikto z prítomných žiadne otázky ani 

pripomienky, predseda Rady Audiovizuálneho fondu dal hlasovať o návrhoch ako celku. 

UZNESENIE č. 78/2016 z 20. 12. 2016  

Rada AVF berie na vedomie návrhy výziev Audiovizuálneho fondu č. 2 až 5/2017 na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov a súčasne s tým ukladá riaditeľovi AVF, aby 
zabezpečil zverejnenie výziev na webovom sídle fondu. 

7. Hlasovanie:  

ZA: 8 (M. Luther; R. Ťavoda; I. Brachtl; Ľ. Čechovič; Ľ. Feglová; M. Gajdošíková; J. Heriban; A. Škreko); PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 
 

5. RÔZNE 

Člen rady A. Škreko informoval ostatných o tom, že ministerstvo kultúry dňa 2.12.2016 zverejnilo 
výzvu na predkladanie návrhov na vymenovanie člena rady Audiovizuálneho fondu, nakoľko dňa 
25.1.2017 skončí funkčné obdobie členke rady Mgr. Ľube Feglovej, ktorá bola vymenovaná za oblasť 
distribúcie a/alebo prevádzkovania audiovizuálnych technických zariadení. Návrhy na člena rady 
Audiovizuálneho fondu je možné doručiť do podateľne Ministerstva kultúry Slovenskej republiky 
alebo poštou do 13.1.2017. 
 
Ďalej A. Škreko informoval o rokovaniach so zástupcami Ministerstva financií SR k problematike: 

 určenia termínu, od ktorého sa majú uplatňovať zmluvné sankcie a sankcie určené všeobecne 
záväznými predpismi v prípade, ak Audiovizuálny fond požaduje vrátenie neoprávnene 
použitých finančných prostriedkov poskytnutých na realizáciu konkrétneho projektu, pričom 
v tejto súvislosti Audiovizuálny fond v spolupráci s ministerstvom kultúry požiada MF SR 
o záväzné stanovisko; 

 vzťahu medzi vyúčtovanými oprávnenými výdavkami voči dotácii z fondu a daňovými 
výdavkami s tým, že nie všetky vyúčtované oprávnené výdavky voči dotácii z fondu musia byť 
zároveň uznateľnými daňovými výdavkami, a teda daňová kontrola môže považovať časť 
dotácie za príjem, ktorý podlieha zdaneniu. V danej problematike pripraví fond v spolupráci 
s MF SR a MK SR usmernenie pre prijímateľov dotácie z fondu. 

 

Vzhľadom na to, že nikto už nemal žiadne návrhy ani pripomienky, predseda rady poďakoval 
prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 

Prvé rokovanie Rady Audiovizuálneho fondu v roku 2017 sa uskutoční v utorok 17. januára 2017 
o 14,00 hod. v sídle fondu. 
 

Zapísal:  B. Bobocký 

Overovateľ:   A. Škreko 
 
Bratislava 20. 12. 2016 
 

         Mgr. art. Miloslav Luther 

        predseda Rady Audiovizuálneho fondu 


